
 

 

ERASMUS + PROJEKT MOBILNOSTI NENASTAVNOG OSOBLJA 

2024/2025. 

 

U sklopu Erasmus+ projekta Mobilnosti nenastavnog osoblja, posjetio sam Universidad Catolica 

de Valencia „San Vicente Martir“. Privatno neprofitno katoličko sveučilište, koje se vodi tezom 

da učitelja ne smatraju učiteljem, pri čemu se znanje ne prenosi kao da je predmet upotrebe i 

potrošnje, nego se prije svega uspostavlja razuman odnos koji postaje riječ, a ne prijenos pojmova. 

Sveučilište je osnovano 2003. godine i broji preko 11.000 studenata, 18 istraživačkih instituta, 926 

članova Fakulteta, 8 fakulteta, preko 300 partnera diljem svijeta, preko 700 stranih studenata svake 

godine, 26 preddiplomskih studija, preko 100 poslijediplomskih programa, 3 doktorska programa 

i preko 700 razmjena studenata svake godine. Valencija kao grad, je treći po veličini grad u 

Španjolskoj i vrlo je popularan kod studenata i mladih ljudi. Što govori i činjenica da Valencija 

broji 10 sveučilišta i San Vicente Martir je jedno od njih. Sveučilište je disclocirano na više 

lokacije diljem grada. 

Sveučilište sam posjetio u razdoblju od 21.-25. listopada 2024. godine. U sklopu sveučilišta sam 

obišao i Facultad de Ciencias, Juridicas, Economicas y Sociales, odnosno Fakultet za pravne, 

ekonomske i društvene znanosti. Svrha mobilnosti je upoznavanje novih ljudi, uvidjeti znanja i 

vještine u drugom sustavu stručno-administrativnih poslova u visokom obrazovanju te usporediti 

načine rada i pristupa. Prvog dana sam se upoznao s Erasmus+ koordinatoricom za mobilnost 

osoblja i nastavnika gđom. Begona Barber Cortes, gdje su nas ugostili i održali zanimljivu 

prezentaciju i predstavili Sveučilište i njihov posao gdje smo kroz razgovor i vlastito predstavljanje 

izrazili obostranu želju za budućim zajedničkim projektima i suradnjom. Obišli smo Sveučilište i 

upoznao sam se i s ostalim djelatnicima Sveučilišta kao i dolaznim Erasmus + kolegama iz Češke, 

Kenije, Mađarske koji su također došli na mobilnost i proširenje svojih vidika i znanja. 

Sveučilište radi na brojnim projektima i suradnjama diljem Europe i svijeta i vrlo je aktivno te tako 

su uključeni u 1 Horizon 2020 projekt, 7 Erasmus + projekata, 2 Jean Monnet projekta i u 1 

skupnom istraživačkom projektu EU Conexus. Universidad Católica de Valencia jedino je 

španjolsko privatno sveučilište koje je odabrano za Inicijativu europskih sveučilišta (sveučilišta 

budućnosti), a član je i Europskog sveučilišta EU-CONEXUS. EU-CONEXUS ima za cilj stvoriti 

međusveučilišni kampus koji nudi niz diploma s oznakom Europskog sveučilišta. Sljedeća 

sveučilišta dio su ovog konzorcija: Sveučilište La Rochelle (Francuska), Poljoprivredno 

sveučilište u Ateni (Grčka), Tehničko sveučilište građevinarstva u Bukureštu (Rumunjska), 

Sveučilište u Klaipedi (Litva) i Sveučilište u Zadru (Hrvatska). Svi oni teže postati europskim 

centrom izvrsnosti za održivost pametne urbane obale. Također u sklopu sveučilišta imaju vlastitu 

„Virtualnu bolnicu“ u kojoj rade simulacije i kroz VR približavaju studentima ono što ih čeka na 

budući poslovima. Osim bolnice imaju vrhunski opremljen Centar sportske medicine i visokih 

performansi. 



Kroz njihovu uvodnu prezentaciju sam imao priliku i predstaviti naše Sveučilište i Fakultet, gdje 

smo razgovarali o mogućim suradnjama. 

Njihov sustav poslovanja je vrlo sličan našem i na sličan način pristupamo projektima i 

problemima. Nakon ugodnog razgovora sam posjetio njihove kolege u osobe zadužene za projekte. 

Posjetom Fakultetu prava, ekonomije i društvenih znanosti sam upoznao profesora Borja Sanchez 

Barroso koji predaje ustavno pravo i koji je koordinator za Erasmus+ projekt. 

Fakultet pravnih, ekonomskih i društvenih znanosti, nadahnut kršćanskim humanizmom, nudi 

nastavu koja je posvećena praktičnoj analizi različitih disciplina i visokokvalitetnu obuku koja 

svojim studentima omogućuje pristup rukovodećim i odgovornim pozicijama u tvrtkama i javnim 

upravama, svim osnaženo učenjem jezika i humanističkom perspektivom etičke obuke u 

vrijednostima. 

Proveo me fakultetom, gdje sam upoznao dekanicu i njihove prodekane kao i djelatnike 

administrativnog osoblja. Kroz razgovor s Borjom, primijetio sam kako su vrlo mladi fakultet koji 

još uvijek se uhodava i imaju manji broj studenata nego što ima Ekonomski i Pravni fakultet u 

Osijeku, no opet su vrlo uređeni s modernim učionicama, bibliotekama i kantinom na samom 

fakultetu. Zanimljivo je kako njihovi izvrsni studenti imaju mogućnost odrađivanja prakse upravo 

na fakultetu zajedno s administrativnim osobljem, gdje odrade pola radnog vremena, pomognu 

poslovanju fakulteta i olakšaju posao i ujedno dobiju vrlo bitno iskustvo koje može biti korisno na 

tržištu rada. Osim toga, fakultet karakterizira blizina poslovne zajednice, tako da student razvija 

vještine svojstvene diplomi, stavljajući te vještine u odnos s izazovima s kojima će se morati suočiti 

u profesionalnom području. Fakultet također studentima nudi izvođenje pojedinih diplomskih 

studija na „remote“ način, tako da se nastava na predmetima izvodi putem njihove UCTnet 

platforme temeljene na Moodleu, koja zadovoljava odgovarajuće standarde. 

U konačnici, vrlo sam zadovoljan posjetom. Ugodno sam iznenađen njihovim praćenjem trendova, 

ulaganjem u infrastrukturu, studente i obrazovanje. Kao primjer je jedan od studija koji se bavi 

dizajnom i naracijom animacije i videoigara. 
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